
 

1 
 

Referat af skolebestyrelsesmøde den 27. september 2023 kl. 17-19  
 

Deltagere: Ane Palsberg, Sidsel Raben, Nadja Tandrup, Dan Cui Priergaard, Stine 
Abildløkke Borresen, Sidsel Buhl, Jesper Walbum, Rikke Michan, Isaiah 9.Z, Signe 
9.X 

Afholdes: I medarbejderrummet 
 
Ordstyrer: Rikke Michan  
Referent: Jesper Walbum  
 
  

Afbud: Anna-Signe Holst, Sara Vinding, Christoffer 
Korsbakke Mortensen 

 
 

Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Godkendelse af referat  
(2 min) 

17:00-
17:02 

Godkendelse af referat 
 

Ok 

Velkommen til 
elevrådsrepræsentanter 

17:02-
17:05 

Isaiah 9.Z 
Signe 9.X 

Blev budt velkommen og orienterede om 
tavshedspligt 
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Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Rengøring 17:05-
17:30 

Input til beslutning om hjemtagelse eller udbud.  
Fordele og ulemper præsenteres på mødet.  
 

Rikke redegjorde for, hvad skolens holdning er. Vi 
har vendt og drejet situationen mange gange. 
Dokument med fordele og ulemper ved 
hjemtagelse og udbud blev udleveret. Skolen har 
snakket med en tidligere ansat, der vil komme 
med et oplæg til, at stå for rengøringen 
fremadrettet. Hvis hun er klar på opgaven, er 
skolen parat til at hjemtage opgaven. Hvis hun 
ikke er interesseret, hælder vi mere til at gå i 
udbud. 
 
Input fra skolebestyrelsen var, at det var vigtigt, at 
vi har en Plan B klar, hvis det ikke lykkes med den 
konkrete dialog. Vi kan lave beslutningen om til 
udbud, hvis hjemtagelse mislykkes. Ane og Rikke 
laver udkast med input til et svar på rengøringen 
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Meddelelser (Orientering) 17:30-
17:45 

Formanden 
Skoleledelsen  
Medarbejderne 
Elevrådet 
 

Formanden. Der skal lukkes nogle daginstitutioner 
i området. Der vides ikke hvilke endnu. 
Skoleledelsen: 
National trivselsmåling – Vi ligger gennemgående 
højere end landsgennemsnittet, men vi er som 
hele landet faldet fra 21/22 til 22/23. Der hvor vi 
ser en væsentlig forskel, og hvor vi ligger tydeligt 
lavere end landsgennemsnittet er på elevernes 
følelse af indflydelse på undervisning. Der er lavet 
en stikprøve på 4. årgang på elevsamtaler og der 
svares der, at man er meget glad for sin klasse. 
Der er efterfølgende aftalt, at der skal laves en 
indsats for at styrke fællesskaberne i klasserne.  
Elevrådet skal fremadrettet på banen, så 
elevernes stemme kommer mere på banen.  
 
Der har været forældremøde i GFO’en, hvor 
forældrene bød meget fint ind med, at de er 
meget tilfredse med mobilpolitik osv.  
 
Vi har ansat 4 nye medarbejdere. Der er flere 
barsler og et par stykker, der skal opereres, som så 
efterfølgende er væk. Alle ansættelser er 
fastansættelser. 

 
Medarbejderne:   
Ingen input 
Elevrådet: 
De to repræsentanter havde været med på 
elevrådsmøde på mellemtrinnet.  
Der ønskes flere arbejdssteder som hundehusene. 
Der er svært at finde et sted, hvor der er plads og 
ro til at arbejde - indtænke lydtæthed som 
hundehusene. 
Flere farver på væggene/mere permanent pynt 
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Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

som også afspejler, at vi er en idrætsskole.  
Flere skraldespande (der mangler ved 
legepladsen, kunsten, på taget, ved labyrinten, 
ved bålhytte). Der er brug for flere skraldespande, 
da den nye kantine giver mere emballage, som 
skal smides ud.  
Fodboldmål (gerne flere og lidt mindre, så flere 
børn kan spille kamp).  
En multibanen i stedet for den lille kunst, så flere 
sportsgrene er repræsenteret (eksempelvis 
håndbold).  
En blå uge kunne laves om til en regnbue-uge, 
hvor hele skolen lærte om mangfoldighed og 
LGBTQ+ / menneskerettigheder.  

Styrelsesvedtægterne  17:45-
17:55 

Bilag vedhæftet  
 

Der er få kommentarer til det meget lange 
dokument:  
Forslag til kommentarer på udvalgte områder var 
sendt ud på forhånd.  
Diæter – Forslag til teksten er godkendt. 
Skoleindskrivning – Punkt drøftet og besluttet 
ingen kommentarer 
VITO – Forslag til teksten er godkendt 
Lukkede årgange – Det må ikke blive for 
kompliceret at kunne lukke en årgang.  
Optagelse i Fulton – Reglerne for optag er de 
samme som i alle andre klasser. Dog er antallet 
max. 20 elever. Der kan dispenseres ved 
overoptag. 
Allokeringsmodel – Vigtigt at det bliver tydeligt, 
hvornår man kan sammenlægge klasser. Fulton 
skal undtages i sammentællingen 
Høringssvaret – Forslag til teksten er godkendt 
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Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Feriekalenderen  17:55-
18:05 

Bilag vedhæftet Godkendt. Lukkedage GFO’en 23, 27, 30 dec. 2 og 
3 jan., 30 maj,  

Plan for 
klassekoordinatormødet  

18:05-
18:30 

 Jesper og Rikke undersøger hvad der er af 
muligheder for at få eksterne oplægsholdere. 
Sidsel skriver til klassekoordinatorerne for at høre 
om de har input 

Brug af skærme  18:30- 
18:40 

 Næste møde 

Skole/hjem samtaler og 
forældremøder  

18:40-
18:55 

Oplæg sendes kort før mødet Næste møde Nadjas input…. Enorm efterspørgsel 
efter at skolen kommer på banen omkring brug af 
mobile enheder. Hvad siger skolen?  

Eventuelt  18:55- 
19:00 

 Alle elever og forældre skal have at vide, at der er 
oplader skabe til computere på skolen. Man skal 
selv have en hængelås med for at kunne bruge 
skabene sikkert. 

Kommende punkter / 
opfølgning  

 - Meddelelsesbogen (oktober) 
- Årsplan for indhold på møderne  
- Trafik i børnehøjde (november) 

 

 


